
From: Maria Mihaylova  
Sent: Friday, September 25, 2020 1:21 PM 
To: d.ugrenova@sofia.bg 
Subject: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски ясли, детски 
градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на Столична община 

 

На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична 
община 

 

Здравейте! 
 

Категорично ПРОТИВ съм отнемането на 1 точка от децата, кандидатстващи 
от СДЯ за детска градина. Причините са много, но ето някои от тях. 
 

Родителите, които не са имали друг икономически вариант, освен 
записването на детето в СДЯ и след това поставянето му под въпрос дали 
ще се пребори за детска градина, е АБСОЛЮТНО НЕПРИЕМЛИВ. 
 

Какво според вас трябва да направи родител, който вече се е върнал на 
работа и няма кой да гледа детето? Да се върне отново в майчинство след 1 
година на детето в ясла, тъй като не сте осигурили достатъчно места и 
просто му отнемате това право. КРАЙНО НЕЧЕСТНО! 
 

Завареното положение също е проблем.  
Не може да го сервирате на родители, които са направили планове за поне 
1-2 години напред за работа, грижи за детето и т.н. 
 

НАСТОЯВАМ да се преосмисли ВЕДНАГА предложеното недоразумение!!! 
 

Благодаря за вниманието! 
Мария Михайлова  
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